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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 03, 2019 

Datum overleg: 6 mei 2019 
Aanwezig: Marc van Dalen (MD), Hugo Coolen (HC), Rolf van de Ligt (RL), Bas Gorissen 

(BG), Ingrid Starmans (IS), Dorus van Rooij (DR), Ilse Janssen (IJ), Joyce de Graaff (JG), 

Dave Groenen (DG), Anne Thielen (AT) 

Afwezig:  

Agenda:  

1. Welkom  

2. Notulen vorige vergadering 

3. Bespreking communicatie gemeente – wijkraad met Anne Thielen 

4. Punten uit de actielijst 

5. Ingekomen stukken  

6. Sociaal klimaat  

7. Verkeer 

8. Bestemmingsplan 

9. Woonomgeving 

10. Rondvraag en sluiting 

 

 

 

1. Welkom, Rolf zit deze vergadering voor, Marc notulist. Bas en Dorus sluiten later aan 

2. Notulen 02 zijn nog niet gereed (Bas). 

3. Bespreking communicatie gemeente-wijkraad met Anne Thielen 

Anne wordt welkom geheten door Rolf, gevolgd door een introductie over hoe de 

wijkraad functioneert. De Wijkraad is opgestart vanuit het wijkontwikkelingsplan 

(WOP) 

DG en IS zijn het eerste aanspreekpunt voor de wijkraad bij de gemeente.  

De wijkraad is een klankbord voor de gemeente, de verwachtingen hierover lopen 

uiteen. Er zijn verschillende belangen.  

De gemeente zou het netwerk van de wijkraad kunnen gebruiken. Tevens kan de 

wijkraad als sparringspartner gezien worden.  

Hierbij dienen ervanuit de gemeente wel duidelijke kaders aangegeven worden, wat er 

wel en niet mogelijk is, als er een vraagstuk is.(verwachtingsmanagment) 

Bij een aantal vraagstukken kan er wel advies gegeven worden, maar de gemeente 

beslist welke weg erin geslagen wordt. Bij andere vraagstukken is er ruimte voor 

advies en zijn er mogelijkheden om deze adviezen te verwerken. 

De gemeentelijke organisatie is nog niet zover dat men er altijd aan denkt de wijk- en 

dorpsraden te informeren over de zaken die invloed hebben op de wijken en dorpen.  

DR gaat met de afdelingsmanagers in gesprek hoe de communicatie naar de dorps- en 

wijkraden beter ingebed kan worden in de processen. 

De dorps- en wijkraden weten wel hoe ze de gemeentelijke organisatie binnen komen. 

Daarvoor worden de medewerkers gebiedsgericht werken gebruikt, zij weten de weg 

te vinden binnen de gemeente. 

De vraag is, hoe krijgen we de informatie vanuit de gemeentelijke organisatie naar de 

wijk- en dorpsraden? Hoe krijgen we het bij de ambtenaren tussen de oren dat ze de 

informatie doorsluizen naar de medewerkers gebiedsgericht werken. 

Er zijn veel verschillen aan behoeftes tussen de verschillende wijk- en dorpsraden. 
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Anne en Dave worden bedankt voor de komst naar de vergadering en er wordt 

afgesproken dat zij op 4-11-2019 terugkomen om de afgelopen tijd te evalueren. 

 

4. punten uit de actielijst 

 

Doorgenomen en bijgewerkt. 

 

5. Ingekomen stukken.  

- Mail interesse Silvia Neuen 

 Uitgenodigd voor de volgende vergadering 

- Goedkeuring publicatiebord 

 Offerte opgevraagd 

- Mail Robbert Vlendré (Smile Venray) 

 Gemaild dat een spandoek voor in ons frame mag 

- Mail wijkagent 

 Uitgenodigd voor de volgende vergadering en stukje op de website 

- Mail Omgevingsvergunning cluster 4 oost 

 Ter kennisgeving aangenomen, aandachtpunten tav: 

1.  Parkeren 

2.  Hagen 

3. Pad naar Korte Broekweg 

- Uitnodiging RooyIn 18 mei 

 HC gaat hierheen 

 

6. Sociaal klimaat.  

 Paasactiviteit wederom een succes, meer dan 100 kinderen en veel ouders. 

 Wijkfeest is de volgende activiteit, eerste vergadering wordt ingepland  

 

7. Verkeer. 

 Bouwrouting in de wijk is goed geregeld met de sluizen en aanduidingen. 

 

8. Bestemmingsplan:  

 Er is een discussie over de rooilijn van de nieuwbouw woningen. 

 

9. Woonomgeving:  

 Woonrijp maken van de gedeelte die bewoond zijn is zover als kan gereed. 

 Bomen aanplant en vervangen is gereed. 

 

10. Rondvraag/overige:  

 HC: Enquete over gebiedsregie, deze is gezamenlijk ingevuld. 

 DR: Financieel verslag is doorgenomen. Reserveringen meenemen in de begroting 

 

 

Vergaderplanning 2019, aanvang 20:00 (datum, locatie) 

 

7 januari 2019   Dorus, Boomvalk 43 

11 maart 2019  Rolf, Laagheidehof 7 

6 mei 2019   Ilse, Sperwerstraat 23 

1 juli 2019  Marc, Buizerdlaan 2 
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2 september 2019 Joyce, Sperwerstraat 24 

4 november 2019 Bas, Boomvalk 1 
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Actielijst: 

Nr Omschrijving Actie houder Status 

1 Hondenuitlaatterrein 

Plan is geschreven door Hugo, voorkeurslocatie aan 

de Tureluur t.o. nr 74.  Richting gemeente de vraag 

wat de mogelijkheden en middelen zijn. 

Naar Ron Berben, nog geen reactie. Ingrid gaat 

erachteraan. 

Hugo/Ingrid Navragen bij Ron 

Berben 

 

2 Notulen op site zetten  Marc Permanent 

3 Navragen parkeernormen. Normering voldoet. 

Parkeerstrook aan 2e deel broekweg is smal. John 

Drabbels uitnodigen voor komende vergadering 

voor toelichting. Plan voldoet aan de norm. 

Dorus Gereed 

4 2
e
 Publicatiebord: 

Wilms wil meewerken (tel contact met Olaf 

geweest) 

Eerst locatie kiezen, toestemming gemeente krijgen 

Principeverzoek is ingediend, Ingrid meldt dat deze 

is ontvangen en al op diverse bureaus is beland. 

Er is overeenstemming over vorm en locatie. Bord 

mag zonder vergunning geplaatst worden. 

 

Marc Offerte gevraag, 

sponsoring 

aangevraagd bij 

Wilms 

5 Halloween optocht 2019 voor te bereiden Bas Werkgroep sociaal 

klimaat gaat 

kijken of dit lukt 

6 Wat moeten we met de AVG 

- Geheimhoudingsverklaring is gereed 

- Privacyverklaring is opgesteld. 

- Accoordverklaring AVG opgesteld. 

Joyce Wordt uitgewerkt 

7 Doorsturen stukken WRO Hugo Permanent 

8 Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden) 

Geen wijzigingen nodig 

Joyce Gereed 

9 Statuten: Kvk inschrijving wijzigen . 

Uitschrijven afgetrede leden (Ine, Maikel, Olaf).  

Inschrijven nieuwe leden: 

Voorzitter (a.i.) Rolf van de Ligt 

Secretaris: Marc van Dalen 

Penningmeester : Dorus van Rooij 

Joyce Gereed 

10 Flyer maken, min. 2 keer per jaar 

(pasen, bbq, st. maarten) 

Werkgroep 

Sociaalklimaat 

Afgerond 

11 Als Schapen geweest zijn staan er nog allerlei hoge 

planten die de schapen niet lusten. Is het mogelijk 

die af te maaien. 

Dave/Ingrid Navragen bij Ron 

Berben 

Nogmaals 

navragen 

15 Nadenken over  invulling 

bestuursfuncties/commissies 

Allen Open 

 

 

 


